
 
Philip Staal  

From: "Ro Wiener" <ro.wiener@gmail.com>
To: "Philip en Henneke Staal" <philip@sisanit.com>; <tswi31@bezeqint.net>; "Fred & Maud 

Altmann" <altmann@bezeqint.net>; "'Shimon de'" <Winter.dewinter@walla.co.il.>; "'Shalom 
Pront'" <sh_pro1@012.net.il>; <joopzelden@hotmail.com>

Sent: 23:43 2005נובמבר  29שלישי  יום
Subject: FW: fischer

Page 1 of 2

05/12/2005

  
  

From: Flory & Eddy Neter-Polak [mailto:netpol@quicknet.nl]  
Sent: dinsdag 29 november 2005 23:29 
To: 'Ro Wiener' 
Subject: fischer 
  
  
Beste medebestuurders van het SRJO, 
  
Toch nog maar even een kort verslag van wat Fischer en ik vanochtend bespraken. 
Ik denk dat het so wie so een must is dat wij aan elkaar rapporteren als wij betrokkenen in de zaak 
hebben gesproken. Spreken kan geen kwaad zo lang wij ons aan de afgesproken route houden. 
  
Fischer en ik  hebben als uitgangspunt de ‘stuurgroep’  besproken omdat dit de basis is voor een 
werkelijk onafhankelijk onderzoek. Wij zijn er verder van uit gegaan dat eventuele geldelijke 
vergoedingen pas op laatste plaats aan de orde zouden moeten komen. 
  

1                      Waarheidvinding 
2                      Conclusie 
3                      De vraag of je dan tot compensatie over moet gaan. 

  
Het onderzoek is gebaseerd op 2 pijlers te weten: 
1                  Zijn er relevante bronnen 
2                  Forensisch accountant 
3                  Indien noodzakelijk juridische ondersteuning om te zien of de onderzochte feiten ook 

juridische consequenties hebben. 
  
  
Als forensisch accountant noemde Fischer Henk Neleman. ( Klaarde de klus m.b.t Ahold) Als 
bronnenonderzoeker Regina Gruter. 
  
De stuurgroep is er om te voorkomen dat partijen hun invloed aanwenden om onderzoekers te 
beïnvloeden. 
  
Verder heb ik afgesproken Fischer te zullen bellen na mijn lunch met Harry. Die lunch zit sinds het 
boek van Elma in de pijplijn. 
Ik zal een poging wagen om Harry de stuurgroep in te masseren. 
Daarna bepalen we met zijn allen hoe verder te gaan. 
  
  
Ik blijf bij mijn standpunt dat het een zwaktebod is om naar Nederland te komen voor een gesprek met 
JMW.   
JMW heeft ons niets te bieden.  

1                    Harry heeft al aangegeven geen uitbetalingen te willen doen. 
2                    Zij willen het onderzoek zelf doen.  
3                    Zij hebben een projectgroep informatie oorlogswezen in eigen beheer ingesteld.. Die 

rapporteert aan 
4                    Samenwerkingsverband – JMW, die het vermogen van de fusiegelden beheert. 
5                    Het samenwerkingsverband beoordeelt of de claim al dan niet terecht is. 
6                    JMW bestudeert nog de mogelijkheden van een beroepsinstelling.  
7                    En juist ja………….dit alles onder het bezielende voorzitterschap van Harry van den 

Bergh. 

Archief Philip Staal



  
Ik ben ervan overtuigd dat  zij wel willen praten maar niet willen luisteren.  
  
Groetjes Flory 
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